
1-3/2011. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2011. február 15-
én (kedd) 800 órai kezdettel megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Barnáné  dr.  Jámbor
Dominika,  dr.  Lovas  László,  Pálosi  Jánosné,  Szabó  Erika
képviselők (5 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szép Katalin jegyző, Patocskai Tibor 

Egyéb  meghívottak  részéről  jelen  van: Borsodi  János,  Száhl  Imre  BKTT
képviseletében,  Havasi  Sándorné  BKTT  tagintézmény
vezető,  Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő,  Racsmány
János köztisztviselő, Róka Eszter köztisztviselő

Előzetesen bejelentette távolmaradását: Halbländer József képviselő (1 fő) 

N a p i r e n d   e l ő t t :

Tímár Judit alpolgármester 810 órakor a Képviselő-testület ülésére megérkezett,
a jelen lévő képviselők száma hat fő.       

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket.  Megállapítja az ülés határozatképességét,  mivel 7 fő képviselő
közül 6 képviselő jelen van.  Bejelenti,  hogy a mai ülés jegyzőkönyvvezetője
Dudás  Tiborné  köztisztviselő.  Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  javasolja  dr.  Lovas
László képviselőt, amely javaslattal a Képviselőtestület egyhangúlag egyetért.
Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet  tárgyalja  a  Képviselő-testület  azzal  a  módosítással,  hogy  a
bejelentéseknél  javasolja  tárgyalni  b./  pontként   a  Homokhátsági  Regionális
Hulladékgazdálkodási  Önkormányzati  Társulás  társulási  megállapodását,  c./
pontként bontásból származó cserép és járdalap értékesítést. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:



16/2011.(II.15.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2010.  február  15-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ Tájékoztató Kistérségi Tartós Munkanélküliek Tranzit Foglalkoztatási 
      Programról.
      Előterjesztő: Száhl Imre, Borsodi János 

2./ Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 
     végrehajtásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

3./ A Képviselő-testület 2011. évi munkatervének megtárgyalása, elfogadása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

4./ Javaslat a cafeteria juttatás összegének biztosítására a 2011. évi 
     költségvetésben.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

5./ Az Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendelet-tervezetnek 
     megtárgyalása és a költségvetési rendelet megalkotása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

6./ A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló rendelet megalkotása
     Előterjesztő: Szép Katalin jegyző

7./ Az önkormányzati lakások és helyiségek bérbeadásáról szóló rendelet 
     megalkotása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

8./ Étkeztetés térítési díjának megállapítása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

9./ Az Integrált Közösségi Szolgáltató Tér (IKSZT) szakmai programjának 
     megvalósításához szükséges személyi feltételek biztosítása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

10./ Közszolgáltatáshoz kapcsolódó lakossági díjhátralék átvállalása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

11./ Bejelentések.
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       a./ Petőfi és Kossuth utcák forgalmi rendjével kapcsolatos lakossági 
            kérelem.
       b./ Homokhátsági Regionális Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 
            Társulás társulási megállapodás elfogadása
       c./ Bontásból származó cserép és járdalap értékesítése. 

12./ Egyebek.

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ Tájékoztató Kistérségi Tartós Munkanélküliek Tranzit Foglalkoztatási 
      Programról.
      Előterjesztő:  Száhl Imre projektmenedzser, 
 Borsodi János szakmai vezető 

Száhl Imre projektmenedzser: Hosszú távú, 22 hónapos foglalkoztatási program
indul.  2008.  évben  a  leghátrányosabb  helyzetű  kistérségekben  indult
foglalkoztatási program. A mostani program ennek a folytatása. 2009. évben a
Kistérség készített pályázatot. A programban Kunbajáról Racsmány János vesz
részt. 2010. évben szerették volna indítani a programot, de csak év végén indult.
201  millió  Ft-ot  nyert  a  pályázaton  a  kistérség,  a  támogatási  szerződés  is
aláírásra került. 2011. január 1-el indult a program 22 hónapos időtartamra. A
térségben  65  főnek  biztosítanak  munkalehetőséget.  Elindulhat  egy
foglalkoztatási program. Ez egy kísérleti foglalkoztatási projekt lenne. Hasonló
projekteket  terveznek  vállalkozóknak  is.  Kéri  a  segítséget  ehhez.  A
vállalkozások igényeit is összegyűjtenék. Az önkormányzat mindent megtesz a
munkanélküliség csökkentésére. 65 fő részére próbálnak lehetőséget nyújtani az
elhelyezkedésre.
A programnak 4 szakasza van:
-  Kiválasztás  időszaka  2011.01.01-től  2011.03.31-ig.  Az  önkormányzat  és  a

Munkaügyi  Központ  közösen  kiválasztja  azt  a  8  főt  akik  a  kiválasztás
időszakában megfelelnek a jogszabályi  előírásoknak. Az időszakra bér nem
jár.

- Képzési időszak 2011.04.01-től  2011.09.30-ig.  A  kiválasztott  8  fő  4
szakmában (karbantartó  kőműves,  térkő  készítés;  festő-mázoló;  park  és
temetőkertész; kertészeti növénytermesztő) elméleti és gyakorlati alapképzést
kap. Az elméleti képzés Bácsalmáson, a gyakorlati képzés Kunbaján történik.
Az időszakra a minimálbér 60 %-a, 44.100,- Ft/hó a járandóság.

-  Foglalkoztatási  időszak 2011.10.01-től  2012.09.30-ig tart.  A képzésen részt
vevő  és  eredményes  vizsgát  tevő  dolgozók  az  önkormányzat  és
intézményeiben  végzi  a  karbantartási  és  felújítási  munkákat,  ők végzik  a
közterületek,  közparkok,  temető,  ravatalozó  karbantartását,  a  fóliás
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növényházban és  a  hozzá tartozó szántókon az önkormányzat  konyhájára  –
esetleg a helyi piacra – termelik meg a szükséges zöldségféléket. Az időszakra
a  dolgozókat  minimálbér  –  80.000,-  Ft/hó  járandóság  illeti  meg.  A  tárgyi
eszköz beszerzések, illetve a foglalkoztatott 8 fő bére és ennek közterhei 100
%-osan le lesznek támogatva. Az önkormányzatnak költsége nem merül fel.

Az utolsó hónap a projekt zárása.
2  településen  lehetőség  nyílik  arra,  hogy  ERFA  típusú  fejlesztések  is
megvalósuljanak. Kunbaján fóliaház létesül. 2,7 millió Ft értékben van lehetőség
nagy értékű tárgyi eszköz beszerzésére, és kis értékű tárgyi eszköz beszerzésére.
Mentorhálózatot  hoznak  létre,  minden  településen  1  mentor  működik.  A
programban  nincs  tovább  foglalkoztatási  kötelezettség,  azonban  szeretnék
tovább folytatni a tevékenységet. Kérik a Képviselő-testület együttműködését, a
lehetőségek  megteremtésében  működjenek  közre.  A  polgármester  és  a
Képviselő-testület javasolja a mentor személyét. Segítés és koordinálás lesz a
feladata,  amiért  kb.  40.000,-  Ft  fizetést  kap  havonta.  A  munkája  főleg  a
programban résztvevő emberek segítése, problémáikra megoldás keresése, és az,
hogy a program befejezéséig aktívak maradjanak.
A  program  2009-ben  terveződött,  de  áthúzódik  a  feladat  2012-ig.  A
feladattervek aktualizálása folyamatban van. Pénteken lesz a kiválasztás. Kéri
ehhez a segítséget. Ajánlást lehet a személyekre tenni. 65 főnek el kell kezdeni a
programot, és 80 %-nak be is kell fejezni. Kunbaján 8 fő lesz kiválasztva .
 A feladatterv nem konkrét feladatokra irányul jelenleg.  Ezeket a feladatokat
konkretizálni kell, hogy majd ellenőrizhető legyen. 
A program első szakaszában 2 hónap elméleti képzés lesz ami Bácsalmáson fog
zajlani, a 4 hónap gyakorlati képzés alatt, a településen fognak dolgozni. 
A nyitó rendezvény 2011. február 17-én lesz.

Borsodi  János  szakmai  vezető: Az  önkormányzat  műszaki  összekötője
Racsmány  János.  A  feladattervet  áttekintették.  A  kunbajai  programban  4
szakmai területen valósul meg a program, ezek a következők:
Építőipari betanított munkás
- Tűzoltószertár homlokzatának felújítása
- Sportöltöző felújítása, önkormányzati intézmények belső javítási munkálatai
- Ravatalozó felújítása
- Bajcsy-Zs. utcai bérlakások felújítása
- Önkormányzati intézmények épület külső felújítási munkálatai
- Járda készítése térkőből
Intézmény karbantartó
- Tűzoltószertár homlokzatának festése, épület karbantartási munkák
- Sportöltöző meszelése, mázolása, önkormányzati intézmények belső épület 
   karbantartási munkálatai
- Ravatalozó festése, karbantartása
- Bajcsy-Zs. utcai bérlakások asztalosipari, festési felújítása
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- Önkormányzati intézmények külső festési, mázolási, karbantartási munkálatai
Park- és kertépítő
- Köztemető folyamatos karbantartása, elöregedett fák eltávolítása, újrafásítás
- Élet- és balesetveszélyes fák eltávolítása, faaprítás
- Közterületi fák metszése, gallyazása, faaprítás
- Közterületek, emlékpark tavasz előtti gondozása
- Emlékpark fás területeinek gyérítése, ligetes részek kialakítása, sövények 
  alakítása, központi részeken virágágyások készítése, gondozása, központi 
  zöldterületeken fűnyírás, fák, növények permetezése.
- Rekultivált szeméttelep fásítása
- Közterületen lombok összegyűjtése, komposztáláshoz előkészítése, komposzt 
  készítése
Kertészeti növénytermesztő
- Talajjavítások, növényház beüzemelése, szabadföldi talaj előkészítés
- Fóliás növényházban primőr konyhakerti növények termesztése, virágpalánták 
  termesztése
  Fóliaházban palántanevelés, korai konyhakerti növények, virágok termesztése
- Kiültetések szabadföldi talajművelések
Kéri  a  polgármester  és  a  Képviselő-testület  segítségét  a  program
megvalósításához.

Barnáné dr. jámbor Dominika képviselő: Kik tartoznak a tartós munkanélküliek
közé?

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  Munkaügyi  Központtól  kaptak  listát  a
tartós munkanélküliekről.

Száhl Imre projektmenedzser: Kiválasztási szerv végzi a Munkaügyi Központ
segítségével, szolgáltatásként.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az elméleti képzés a minimálbér 60
%-a?

Száhl Imre projektmenedzser:  A Munkaügyi Központnál képzés időszakára a
minimálbér 60 %-a jár, de itt nem a Munkaügyi Központ végzi a képzést.  A
pályázaton  44.100,-  Ft/fő  összeget  nyertek  képzési  támogatásra,  de  ha  ez  az
összeg magasabb lesz, máris forráshiányosak. A minimálbér 80.000,- Ft, ha ez
megemelkedik, megint forráshiány lesz.
80 fő lesz kijelölve munka alkalmassági vizsgálatra, a képzést 65 fővel indítják
és néhány tartalékkal. Lemorzsolódás esetén így lesz tartalék. Valamit tenni kell,
hogy a munkát a 65 fő be is fejezze. Olyan emberek kellenek, akik tudnak is
dolgozni.
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Barnáné dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Kiválasztáskor  az  emberek a  bérre
kérdeznek rá először.

Száhl Imre projektmenedzser: Lehet,  hogy meg tudják oldani, hogy a 44.100
Ft/fő összegből  megoldják a  képzést.  A program rengeteg módosításon ment
keresztül.

Tímár Judit alpolgármester: A finanszírozás hogy történik?

Száhl Imre projektmenedzser: 100 % finanszírozású a program. 2012. év végére
a programnak le kell zajlani.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő: Az elvállalt  feladatokat  prezentálni
kell?

Száhl Imre projektmenedzser: Konkrétan nem nézik csak azt, hogy szabályosan
működnek. Ha csúszik a kifizetés, azt az önkormányzatnak meg kell előlegezni. 

Tímár Judit alpolgármester: A nagy értékű tárgyi eszköz mit takar?

Borsodi  János  szakmai  vezető: Kunbaja  800.000,-  Ft-ot  kapott  nagy  értékű
tárgyi  eszköz  beszerzésre,  pl.  lapvibrátor,  sarokcsiszoló,  Makita  fúró-véső
kalapács stb.

Száhl Imre projektmenedzser: A programban támogatott eszközbeszerzés is van,
anyagbeszerzés nincs.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Fontosnak  tartaná,  hogy  a  mentor
folyamatosan tartsa a kapcsolatot a kistérséggel. Egyeztetés szükséges minden
esetben, hogy ne legyenek eltérések.

Száhl Imre projektmenedzser: Mentorhálózatot és szakmai stábot alakítanak ki.
Minden településen ki lesz jelölve egy szakmai menedzser, aki elszámoltatja a
helyi  vezetőt  a  végzett  munkáról.  Minden  ötletre  számítanak.  Megpróbálnak
megbirkózni  a  feladatokkal.  Forrásátcsoportosítás  lehetséges.  Úgy  számolja,
hogy a 22 hónap alatt legalább 25 változás bejelentő lesz.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Tapasztalja ő is, hogy nehéz az ESZÁ-
val együttműködni.

Franzné Lakner Éva polgármester: Megköszöni Száhl Imre projektmenedzser és
Borsodi János szakmai vezető tájékoztatóját.
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M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 
     végrehajtásáról.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  103/2010.(IX.29.)  öh.  számú
határozat  kapcsán  kérdezi,  hogy  az  IKSZT-vel  kapcsolatban,  hogy  állnak  a
pénzügyek.

Franzné Lakner Éva polgármester: A bank és az Alföld Faktoring is elutasította
a  hitel  kérelmet.  Más  céget  próbálnak  keresni,  a  Budapest  Banknál  is
próbálkoznak. Szeretnék az áprilisi kifizetést elérni.
Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  lejárt  határidejű  határozatok
végrehajtásáról előterjesztett beszámolót fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

17/2011.(II.15.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselő-testületi 
határozatok végrehajtásáról

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű
képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló tájékoztatót a polgármester
előterjesztésének megfelelően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: képviselő-testület

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ A Képviselő-testület 2011. évi munkatervének megtárgyalása, 
     elfogadása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A munkatervben az augusztusi ülés
napirendi  pontjai  között  kétszer  szerepel  az  I.  félévi  gazdálkodásról  szóló
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beszámoló. A tanácskozótermet kicsinek találja a közmeghallgatáshoz, ha nagy
az érdeklődés a lakosság részéről.  Javasolja a Művelődési Ház nagytermében
megtartani a közmeghallgatással egybekötött képviselő-testületi ülést.

Franzné Lakner Éva polgármester: Egyetért a felvetéssel, nincs akadálya, hogy a
Művelődési  Házban  tartsanak  ülést.  A  munkatervben  újként  jelentkezik  a
Határőrség beszámolója.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A falugyűlés összehívása a Képviselő-
testület hatásköre, így szerepeljen a munkatervben.

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a kiegészítésekkel együtt a
Képviselő-testület a 2011. évi munkaterv tervezetét fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

18/2011.(II.15.) öh.  H a t á r o z a t
A Képviselő-testület 2011. évi munkatervének 
megtárgyalása, elfogadása.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  megtárgyalta  és
jóváhagyja 2011. évi munkatervét.

A munkatervet a határozat melléklete tartalmazza.

Felelős: Érintettek:
Határidő: Munkaterv szerint

18/2011.(II.15.) öh. határozat melléklete

KUNBAJA KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA KÉPVISELŐ-
TESTÜLETÉNEK

2011. ÉVI MUNKATERVE

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a következők szerint 
határozza meg 2011. évi munkatervét.

Ülések  időpontja:  minden hónap utolsó  SZERDA-i  napja  14.00 ÓRA,  ettől
eltérő időpont költségvetés tervezés időszakában, rendkívüli ülés esetén, illetve
december hónapban.

Helyszín: Községháza tanácskozó terme
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Falugyűlés, lakossági fórum helyszíne: Művelődési Ház

Közmeghallgatás helyszíne: Művelődési Ház

Ülésszünet: Június-Július hónapokban

Rendkívüli ülés: SZMSZ szerint

Az  előterjesztések  elkészítésének  határideje:  képviselő-testületi  üléseket
megelőző 10-ik nap.

I. ÁLLANDÓ NAPIREND:

1./ NAPIREND
- Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselőtestületi határozatok végrehajtásáról.
- Tájékoztatás az előző testületi ülésen elhangzott bejelentések nyomán tett 
intézkedésekről.
- Tájékoztató az átruházott hatáskörben hozott döntésekről.

Előterjesztő: Polgármester

2./ Bejelentések.
3./ Interpellációk.
4./ Egyebek. 

FEBRUÁR 15. 8.00 óra I. ülés

1./Tájékoztató  Kistérségi  Tartós  Munkanélküliek  Tranzit  Foglalkoztatási
Programról.
Előterjesztő: Száhl Imre, Borsodi János

2./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról.
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

3./ A Képviselő-testület 2011. évi munkatervének megtárgyalása, elfogadása.
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
4./  Javaslat  a  cafetéria  juttatás  összegének  biztosítására  a  2011.  évi
költségvetésben.
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
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5./  Az  önkormányzat  2011.  évi  költségvetési  rendelet-tervezetének
megtárgyalása és a költségvetési rendelet elfogadása.
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
(A tervezetet az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság véleményezi).

Az előkészítésben részt vesznek: Ügyrendi és Gazdasági Bizottság,
Jegyző
Pénzügy dolgozói
„Szivárvány” Szociális Szolgáltató Központ mb.

vezetője
Tagintézmények vezetői
Német Kisebbségi Önkormányzat Elnöke

Meghívandók köre: SZMSZ szerint

6./A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló rendelet megalkotása
Előterjesztő: Szép Katalin jegyző
(A tervezetet az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság véleményezi).

Az előkészítésben részt vesznek: Ügyrendi és Gazdasági Bizottság,
Humánszolgáltatási Bizottság
Jegyző
„Szivárvány” Szociális Szolgáltató Központ mb.

vezetője
Szociális ügyekkel foglalkozó köztisztviselő

7./Az önkormányzati lakások és helyiségek bérbeadásáról szóló rendelet 
megalkotása
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
(A tervezetet az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság véleményezi).

8./ Étkeztetés térítési díjának megállapítása
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

9./  Az  Integrált  Közösségi  Szolgáltató  Tér  (IKSZT)  szakmai  programjának
megvalósításához szükséges személyi feltételek biztosítása.
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

10./ Közszolgáltatáshoz kapcsolódó lakossági díjhátralék átvállalása 
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
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MÁRCIUS 30. II. ülés

2./ Szervezeti és Működési Szabályzat felülvizsgálata (rendeletalkotás)
Előterjesztő: Szép Katalin jegyző
(A tervezetet az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság véleményezi).

ÁPRILIS 27. III. ülés

2./ A 2010. évi költségvetés zárszámadásának elfogadása.
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
(A tervezetet az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság véleményezi).

Az előkészítésben részt vesz: Ügyrendi és Gazdasági Bizottság
Jegyző
Pénzügy dolgozói
„Szivárvány”  Szociális  Szolgáltató  Központ

vezetője
Tagintézmények vezetői
Német Kisebbségi Önkormányzat Elnöke

Meghívandók köre: SZMSZ szerint

3./ Beszámolás a belső ellenőrzésről
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

4./ Tájékoztató a könyvvizsgálat megállapításairól.
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

MÁJUS 25. (közmeghallgatás) IV. ülés

2./ Baja Városi Rendőrkapitányság beszámolója a Rendőrkapitányság 2010. évi
munkájáról.
Előterjesztő: Baja Város Rendőrkapitánya
Meghívandók  köre: Bajai  Rendőrkapitányság  Bácsalmási  Rendőrőrs
parancsnoka

         Kunbajai Körzeti Megbízott

3./  Beszámoló  Kunbaja  községben  működő  Egyesületek  munkájáról,  az
önkormányzat által nyújtott támogatások felhasználásáról
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

         Egyesületek képviselői
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Meghívandók köre: SZMSZ szerint

JÚNIUS – JÚLIUS 

Ülésszünet

AUGUSZTUS 31. V. ülés

2./ Beszámoló a 2011. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
(A tervezetet az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság véleményezi).

Az előkészítésben részt vesz: Ügyrendi és Gazdasági Bizottság
Jegyző
Pénzügy dolgozói
„Szivárvány”  Szociális  Szolgáltató  Központ

vezetője
Tagintézmények vezetői
Német Kisebbségi Önkormányzat Elnöke

Meghívandók köre: SZMSZ szerint

3./ A Bácsalmási Többcélú Kistérségi Társulás tagintézményeinek tájékoztatója
a 2010/2011-es tanévről és a 2011/2012-es tanév előkészítéséről.
Előterjesztők: Tagintézmény vezetők

4./ Intézményi étkezési térítési díjak meghatározása
Előterjesztő: Szép Katalin jegyző

5./ Előterjesztés az önkormányzat 2012. évre vonatkozó csatlakozásáról a Bursa
Hungarica Önkormányzati Felsőoktatási Pályázati rendszerhez.
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

6./ Falugyűlés összehívása
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

NOVEMBER  23. VI. ülés

2./ Beszámoló a Határrendészet 2010. évi munkájáról.
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Előterjesztő: Bácsalmási Határrendészeti Kirendeltség Vezetője
Meghívandók köre: Határrendészeti Kirendeltség Vezetője

         Kunbajai Körzeti Megbízott

3./ Beszámoló az Önkormányzat és Intézményei 2011. évi költségvetésének I-
III. negyedévi végrehajtásáról.
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
(A tervezetet az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság véleményezi).

Az előkészítésben részt vesz: Ügyrendi és Gazdasági Bizottság
Jegyző
Pénzügy dolgozói
„Szivárvány”  Szociális  Szolgáltató  Központ

vezetője
Tagintézmények vezetői
Német Kisebbségi Önkormányzat Elnöke

Meghívandók köre: SZMSZ szerint

4./ Kunbaja község Önkormányzatának 2012. évi költségvetési koncepciójának
elfogadása
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
(A tervezetet az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság véleményezi).

Az előkészítésben részt vesz: Ügyrendi és Gazdasági Bizottság
Jegyző
Pénzügy dolgozói
„Szivárvány”  Szociális  Szolgáltató  Központ

vezetője
Tagintézmények vezetői
Német Kisebbségi Önkormányzat Elnöke

Meghívandók köre: SZMSZ szerint

5./ 2012. évi belső ellenőrzési terv összeállítása
Előterjesztő: Szép Katalin jegyző

DECEMBER VII. ülés

2./ A Képviselő-testület 2012. évi munkatervének megtárgyalása és elfogadása.
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester
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Az előkészítésben részt vesznek: SZMSZ szerintiek,
Jegyző

3./ Helyi adórendeletek felülvizsgálata, rendeletmódosítás
Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

4./ A 2012. évi közszolgáltatási díjak meghatározása
Előterjesztő: Szép Katalin jegyző

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Javaslat a cafeteria juttatás összegének biztosítására a 2011. évi 
     költségvetésben.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Pálosi  Jánosné  képviselő: Az  Ügyrendi  és  Gazdasági  Bizottság  a  2011.  évi
költségvetés  tárgyalásakor  foglalkozott  a  cafeteria  juttatással.  A  Bizottság
egyetért a cafeteria javasolt összegével, a minimumot javasolja megállapítani.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Egyetért  a  cafeteria  mértékével.  A
Közszolgálati  Szabályzatban  ezt  le  kell  szabályozni.  Jónak  tartja,  hogy  a
munkavállaló maga döntheti el, mire használja fel. Elfogadja az előterjesztést.

Franzné lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a 2011.
évi költségvetésben a cafeteria juttatás összegének biztosítására tett  javaslatot
fogadja el. 

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

19/2011.(II.15.) öh.  H a t á r o z a t
Javaslat a cafeteria juttatás összegének 
biztosítására a 2011. évi költségvetésben.

1. Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  2011.  évi
költségvetésében  a  köztisztviselőket  megillető  béren  kívüli  juttatások
összegét  az  illetményalap  ötszörösében  biztosítja,  amely  a  munkáltatót
terhelő közterhekkel együtt mindösszesen: 193.250 Ft/fő/év.

14



2. Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  utasítja  a
jegyzőt, hogy az 1. pontban foglalt döntés pénzügyi fedezetét a 2011. évi
költségvetésben biztosítsa.

3. Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  utasítja  a
jegyzőt,  hogy  az  1.  pontban  foglaltaknak  megfelelően  a  közszolgálati
szabályzat módosítására tegyen intézkedést.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Szép Katalin jegyző

Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./  Az  Önkormányzat  2011.  évi  költségvetési  rendelet-tervezetnek
megtárgyalása és a költségvetési rendelet megalkotása.

     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Pálosi Jánosné képviselő: Az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság megtárgyalta az
előterjesztést. Az előterjesztés 4. oldalát és a 3. számú mellékletet javítani kellett
a cafeteria miatt. A 14. számú mellékletben kérték szerepeltetni a „Szivárvány”
Szociális Szolgáltató Központ bevételeit is. 

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Mi az utolsó határidő?

Franzné Lakner Éva polgármester: Benyújtásra a mai nap.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ezt a költségvetést nem lehet betartani.
A szállítói követelések nem szerepelnek benne. Ez költségként jelentkezni fog.
Az  ÖNHIKI-nél  14.810  eFt  működési  hiányt  hozunk  ki  de  ez  így  kevés.
Önmagunkat csapjuk be, ha a szállítói követeléseket nem tesszük be valahová.
Ez megemelné a működési hiányt. Ha beadjuk az ÖNHIKI-t, akkor átvilágítják a
hivatalt.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  pénzügyesek  szerint  a  szállítói
követeléseket nem lehet szerepeltetni.

Kovácsné László Laura köztisztviselő: Volt már rá kísérlet, de nem lehetett a
szállítói követeléseket szerepeltetni. Teljesen új lesz az ÖNHIKI-s pályázat, nem
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tudjuk hogyan lesz, a feltételek olyanok-e mint eddig. A pályázat 3 ütemben fog
megvalósulni.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  dologi  kiadásoknál  meg  van
határozva, hogy milyen mértékben lehet megemelni?

Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: Az  előző  ÖNHIKI  2-3  %-os  emelést
engedélyezett.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az idén hány %-kal tervezték a dologi
kiadásokat?

Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: 16  %-os  növekedéssel  számoltak.  A
szociális  étkeztetés  dologi  kiadásai  és  bevételei  az  átszervezés  miatt
duplázódnak.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  létszám  az  előző  évihez  képest
mennyivel  emelkedett?  Ha  változott  a  létszám,  emelkedett,  nem  tudjuk
megmagyarázni,  hogy  saját  hatáskörben  mit  tett  az  önkormányzat.  Így  nem
tudja,  hogy  milyen  esély  van  az  ÖNHIKI-re.  Eddig  minden  évben
meghatározták az önkormányzat és az intézmények létszámkeretét.

Franzné Lakner Éva polgármester: A város és községgazdálkodásnál van 4 fő
emelkedés, ez a 4 fő nem volt beállítva a létszámkeretbe. Költségként ez eddig
is jelentkezett. Ez a 4 fő folyamatosan dolgozott évek óta, csak a létszámban
nem volt benne. Erre kell megoldást találni.

Szép Katalin  jegyző: A város és  községgazdálkodáson a  szerződések mindig
hosszabbítva lettek.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A tartozást görgetni fogják.

Kovácsné László Laura köztisztviselő: Az ÖNHIKI-n kívül nincs más pályázati
lehetőség.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  bevételeknél  az  egyéb  sajátos
bevételek miből áll?

Kovácsné László Laura köztisztviselő:  A térítési  díj  bevételből,  a  konyhának
fizetendő szociális étkeztetés térítési díjából.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Mi alapján tervezték a helyi iparűzési
adót?
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Kovácsné László Laura köztisztviselő: A helyi iparűzési adó tervezése a 2005-
2006-ban befolyt helyi iparűzési adó alapján történt.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő:  A  külső  személyi  juttatás  miből
tevődik össze?

Kovácsné László Laura köztisztviselő: Itt szerepel a Cafeteria, a polgármesteri
költségátalány.  A  külső  személyi  juttatás:  itt  szerepelnek  a  képviselői
tiszteletdíjak,  és  a  megbízási  díjak.  (könyvelő,  és  Oláh  Miklós  Árpádné
megbízási díja, ami havi 200.000 Ft.)

Franzné Lakner Éva polgármester: Oláhné addig kapja a megbízási díjat, amíg
azt vissza nem vonják, egy évig.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Luxusnak  tartja,  hogy  a  belső
ellenőrzést  havi 200.000 Ft-ért  látják el,  ez nagyon sok egy külsősnek,  főleg
hogy van belső ellenőr. A ténylegesen elvégzendő feladatokat kellene betervezni
és meghatározott időre kötni a szerződést.
A dologi kiadásoknál nem költséghely, hanem költségnem van.
Véleménye,  hogy  jobb  lett  volna  a  gáz  és  villamos  energiaszolgáltatást
magasabbra tervezni. Az adók, díjak, befizetések – ilyen jellegű befizetések nem
igazán vannak, ezt alacsonyabbra kellett volna tervezni.

Franzné Lakner Éva polgármester: A gáznál és a villamos energiánál lehetne
valamennyit emelni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Át lehetne csoportosítani, módosítani.
Az orvosi rendelő pályázatával mi a helyzet?

Franzné Lakner Éva polgármester: A pályázatot nem adták be, mert nem fértünk
bele  a  keretbe.  A  határozat  az  előző  testületi  ülések  egyikén  visszavonásra
került.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A fejlesztések bevétele 10.079 eFt, mi
9.325 eFt kiadást terveztünk. Több pályázatban elköteleztük magunkat.

Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: A  9.325  eFt  fejlesztési  bevételben  a
kommunális adó és az iparűzési adó 100 %-a szerepel.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Tervezhettünk  volna  a  9.325  eFt
helyett 10.079 eFt-ot is.
A 3. sz. melléklet, gépjármű üzemeltetés: Ha üzemanyagot nem terveznek be,
utána költségként jelenik meg, nem lesz előirányzat rá.
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Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: A  TOYOTÁ-k  és  a  busz  hajtó  és
kenőanyagát  tervezték  ide.  A  „Szivárvány”  Szociális  Szolgáltató  Központra
nincs üzemanyag tervezve.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A „Szivárvány” Szociális Szolgáltató
Központnál minimális gáz és villany lett tervezve. Nem lesz rá pénz.
A  Német  Kisebbségi  Önkormányzatnál  a  felhalmozási  kiadás  mit  takar?  Ez
felújítási költség. Volt pénzmaradványuk?
A 8. számú mellékletben az útpályázatot meg kell jeleníteni.
A  9.  számú  mellékletben  a  gázra  és  villanyra  keveset  terveztek.  Az
önkormányzatnál 572 eFt-ot, a „Szivárvány” Szociális Szolgáltató Központnál
minimális összeget.

Szép Katalin  jegyző: A táblázat  a január 1-i  állapotot  tükrözi.  Az útpályázat
beadásáról februárban döntöttek. A költségvetés módosításakor kerül majd be a
táblázatba.

Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: Gázra  és  villanyra  az  éves  és  havi
átlagok alapján terveztek.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A „Szivárvány” Szociális Szolgáltató
Központ-nál is meg lehetne emelni a költségeket.

Franzné Lakner Éva polgármester: A 9 számú táblázatban nem a „Szivárvány”
Szociális  Szolgáltató  Központé  a  minimális  gáz  és  villany költség,  hanem a
védőnőé.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A 12. számú mellékletben leellenőrizte
valaki,  hogy a  17.643 eFt miből tevődik össze? Nem látunk a költséghelyek
mögé. Ez hatalmas összeg megint. Érdemes utána nézni, még ha költségvetés
módosítással is jár.
A  13.  mellékletben  a  „Szivárvány”  Szociális  Szolgáltató  Központ:  hány
gondozottal számolnak a házi segítségnyújtásnál?

Kovácsné László Laura köztisztviselő: 20 fővel számoltak.

Szabó Erika képviselő: Januárban 18 fő volt a gondozottak létszáma. Tavaly 3
gondozónő volt 28 gondozottal, 2011-től 2 gondozónő, 18 gondozott.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Gondozási  díjra  300.000  Ft-ot
terveztek, nem kevés ez? A szociális étkeztetésnél hány főre terveztek?
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Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: A  300.000  Ft  reális.  A  szociális
étkeztetésnél 90 főre terveztek, januárban 75 fő volt az étkezők száma.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Saját  magunkat  csapjuk  be,  ha
túltervezünk.  A  tervezett  saját  bevételek  nem  biztos,  hogy  befolynak.  Ne
tervezzenek nagy saját bevétel, mert nem fog befolyni.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  költségvetésen  nem  tudnak  akkor
módosítani, ha megjelenik a pályázat?

Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: Nem  ismeri  az  ÖNHIKI  pályázat  új
feltételeit, a tervezett pályázati kiírás február 28. A bevételi oldalt csökkentsék
le?

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Ugyan  ez  a  helyzet  a  szociális
étkeztetésnél is. Dologi kiadásoknál mennyi van tervezve gázra és vízre?

Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: A  „Szivárvány”-nál  gázra  484  eFt,
villanyra 67 eFt/év.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Ez  nagyon  kevés,  többet  kellene
betervezni. A dologi kiadásoknál, ahol indokolt, meg kell emelni 10 %-kal.
A  normatívákat  12  hónapra  tervezték?  Annyi  hónappal  kell  betervezni,  ami
tényleges.

Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: 12  hónappal  kell  tervezni.  A
normatívákat és az SZJA-t egy központi rendelet alapján tervezte.

Dr.  Lovas  László  képviselő: Az  előfizetéses  étkeztetésnél  nem  lehet
megengedni, hogy csak 1-2 napra fizessenek elő. Aki kéri az étkeztetést, minden
napra fizessen elő, amitől csak indokolt esetben lehet eltérni.

Havasi  Sándorné  BKTT tagintézmény  vezető:  A  kistérségnél  előre  szedik  a
térítési  díjakat.  Hiányzás  esetén  levonják  azokat  a  napokat,  amikor  a  gyerek
hiányzott.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  aki  az  elhangzott
javaslatokkal  egyetért,  és  ezekkel  együtt  elfogadja  a  2011.  évi  költségvetés
tervezetét, szavazzon.
 
Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül megalkotta a

19



3/2011.(II.15.) 
A 2011. évi költségvetéséről szóló

R E N D E L E T É T

A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

Franzné Lakner Éva polgármester

Megállapította,  hogy  Kunbaja  község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete
megalkotta  Kunbaja  község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  3/2011.
(II.15.) rendeletét a 2011. évi költségvetésről.
A rendelet kihirdetésre került 2011. február 15-én.

H a t o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

6./ A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló rendelet 
     megalkotása
     Előterjesztő: Szép Katalin jegyző

     (Törvényességi észrevétel mellékelve, Rendelet-tervezet mellékelve!)

Szép  Katalin  jegyző: Ismerteti  a  Bács-Kiskun  Megyei  Kormányhivatal  a
törvényességi  észrevételben foglaltakat.  A dőlt betűs részeket  ki  kell  venni a
korábbi tervezetből, a törvényi rendelkezést ismételni nem lehet. A címben is
javítani  kellett,  valamint  a  bevezető  rendelkezésben.  A rendszeres  szociális
segély felülvizsgálata a törvénymódosítás rendelkezéseinek figyelembevételével
az aktív korúak ellátása szabályainak megfelelően.  A hivatal dolgozója helyett
jegyzőt  kell  szerepeltetni.  Alkalmazni  kell  a  jogalkotásról  szóló  2010.  évi
CXXX.  tv.-t  és  a  jogszabályszerkesztésről  szóló  61/2009.(XII.14)  IRM
rendelkezéseit.
A szociális törvénnyel ellentétes rendelkezést kivettük, a 4. § (5) bekezdését, 
hiszen a törvény 10. § (2) bekezdésében szabályozza. A hatálybalépés időpontja 
megállapításánál az IRM-szabályt alkalmaztuk, a 80. §-t. Az ÜGB megtárgyalta 
a tervezetet, és javasolja elfogadásra az elhangzottak figyelembe vételével.
Ezt követően ismertette a Képviselő-testülettel a módosított tervezetet.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő:  Az ismertetett módosításokkal együtt
elfogadja a rendelet-tervezetet.
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  az  ismertetett
módosításokkal  együtt  a  szociális  igazgatásról  és  szociális  ellátásokról  szóló
rendelet-tervezetet a Képviselő-testület fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül megalkotta a

4/2011.(II.15.) 
A szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló

R E N D E L E T É T

A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

Franzné Lakner Éva polgármester

Megállapította,  hogy  Kunbaja  község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete
megalkotta  Kunbaja  község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  4/2011.
(II.15.) rendeletét a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról.

A rendelet kihirdetésre került 2011. február 15-én.

H e t e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

7./ Az önkormányzati lakások és helyiségek bérbeadásáról szóló rendelet 
     megalkotása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Rendelet-tervezet mellékelve!)

Pálosi  Jánosné  képviselő: Az  Ügyrendi  és  Gazdasági  Bizottság  megtárgyalta
rendelet-tervezetet. A Bizottság javasolja, hogy a bérleti díjakat a következők
szerint állapítsák meg: komfortos: 200,- Ft/m2 

félkomfortos: 100,- Ft/m2

komfort nélküli:   50,- Ft/m2.

Elmondja, hogy a Bizottság az elhangzott módosításokkal a rendelet-tervezetet 
alkalmasnak tartja, hogy azt a Képviselő-testület megvitass és elfogadja. 
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Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  besorolással  van  gondja.  Kiss
László lakása pedagógus szolgálati lakás volt. Miért került átsorolásra?

Racsmány  János  köztisztviselő: Egy  korábbi  határozat  mellékletét  vette
figyelembe a rendelet-tervezet összeállításakor. Azt tv. szabályozza, hogy egy
lakás mikor összkomfortos stb. A Bajcsy u. 3. szám alatti lakásokból Tokodi-
Kocsi  Hajnalka  100  m2-t  használ,  a  lakás  komfortos,  Kiss  László  60  m2-t
használ, a lakás félkomfortos. A tervezet hivatkozik a lakástörvényre.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Javasolja, hogy a jegyző dolgozza át a
tervezetet a tv. alapján.

Szabó Erika képviselő:  Célszerű lenne a mellékletben név nélkül feltüntetni a
lakásokat.

Dr. Lovas László képviselő: Szolgálati lakásban lakik, amit felújított. 2018-ig
amit ráköltött a lakásra, a lakbérbe beszámítják. Kéri az értesítést.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Tudomása  szerint  a  Képviselő-
testületnek hozzá kell járulnia a lakás felújításához. Szerződést kell kötni, hogy
mennyi számítható be a lakbérbe.

Racsmány  János  köztisztviselő: A  Képviselő-testület  elé  kell  egy  kérelem  a
bérlőtől,  a  testület  dönt.  A  lakbér  75-80  %-áig  lehet  figyelembe  venni  a
költségeket. Valamennyit fizetnie kell a bérlőnek.

Franzné Lakner Éva polgármester: A Bajcsy u. 3. számú ingatlanon is történt
felújítás, de nem biztos, hogy van róla papír.

Racsmány  János  köztisztviselő: Nem tudja,  hogy  a  Bajcsy  u.  3.  szám alatti
szolgálati lakás felújításával kapcsolatban kérelem volt-e, de számlákat látott a
felújításról. A plusz 1 szoba hozzácsatolásáról nem tud hivatalosan.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő:  Szerepelnek a rendelet-tervezetben a
nem lakás céljára bérbe adható ingatlanok is, mint pl. az orvosi rendelő, a Német
Kisebbségi Önkormányzat épülete stb.

Racsmány János köztisztviselő: Ezek bérbe adható ingatlanok, de bérleti díjat
felszámolni nem kötelező rájuk.
Javasolja, hogy a lakbér ne lakásra, hanem m2 után kerüljön egállapításra.

22



Franzné Lakner Éva polgármester:  Javasolja, hogy a jegyző az önkormányzati
lakások  és  helyiségek  bérbeadásáról  szóló  rendelet-tervezetet  dolgozza  át,  és
átdolgozás után ismételten kerüljön a Képviselő-testület elé.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

20/2011.(II.15.) öh.  H a t á r o z a t
Az önkormányzati lakások és helyiségek 
bérbeadásáról

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület) Az önkormányzati lakások és helyiségek bérbeadásáról szóló
rendelet tervezetet megtárgyalta és az alábbiak szerint határozott.
1./ A Képviselő-testület kéri a Jegyző a hatályos jogszabályi rendelkezéseknek
megfelelően dolgozza át a tárgyban készült rendelet-tervezetet.

2./  A Képviselő-testület  kéri  a Jegyzőt,  hogy az átdolgozott  rendelet-tervezet
kerüljön a Képviselő-testület elé újratárgyalásra.

Határidő: 2011. március 31.
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
              Szép Katalin jegyző

N y o l c a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

8./ Étkeztetés térítési díjának megállapítása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Nyersanyagnormát számoltak, rezsit
nem, miért?

Havasi Sándorné BKTT tagintézmény vezető: Kellene rezsit számolni. Egy-egy
gyerekre 68.000,- Ft normatívát kapnak, ezt vissza kellene hozni.

Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: A  Gyvt.  szerint  nem  lehet  rezsit
számolni. Normát emeltek.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Mennyivel emelkedett  a korábbihoz
képest?  Évente felül szokták a nyersanyag normát vizsgálni.  A BKTT belső

23



ellenőrei ezt ingyen megcsinálják. Mindennek az ára emelkedett. Ne év közben
kelljen módosítani. Szakember segítségét vegyék igénybe.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Javasolja szakember bevonását. 10 %-
os emelés reális?  Belső ellenőrök által készített anyagot kapjanak. 

Kovácsné  László  Laura  köztisztviselő: Kaptak  egy  önköltség  számítási
szabályzatot. Annyira alacsonyra jött volna ki, hogy nem is tudtak volna emelni.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ne az élelmezésvezető számolja ki a
nyersanyagnormát.  Szakemberek számolják ki.  Ez mindig probléma volt.  Az
élelmezésvezető ezt sosem tudta kiszámolni.

Szabó Erika képviselő: A szociális étkeztetés térítési díját is éppen csak 10 Ft-tal
tudták megemelni. 
Dr. Lovas László képviselő: Az általános iskolásoknál 3 étkezés van.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő: Javasolja,  hogy a  felnőtt  étkeztetés
díját fogadja el a Képviselő-testület, a gyermekétkeztetés díjait át kell dolgozni,
és utána a testület elé terjeszteni.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Egyetért  azzal,  hogy  a  felnőtt  étkeztetés
térítési díját fogadja el a Képviselő-testület. A gyermekétkeztetés térítési díjait
javasolja átdolgozni és újra a Képviselő-testület elé terjeszteni.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

21/2011.(II.15.) öh.  H a t á r o z a t
Étkeztetés térítési díjának megállapítása.

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a
nyersanyagnorma összegét  és a térítési  díjakat  az alábbiakban határozza meg
2011. március 1. naptól.

Étkezők
Nyersanyagnorma

Rezsi ÁFA
Térítési

díj
Ft/nap 25% Ft/nap

Felnőtt ebéd 230 290 130 650
(alkalmazottak, szociális étkezők, 
vendég étkezők)

Határidő: 2011. március 1-től folyamatos
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester
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K i l e n c e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

9./ Az Integrált Közösségi Szolgáltató Tér (IKSZT) szakmai programjának 
     megvalósításához szükséges személyi feltételek biztosítása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Tímár Judit alpolgármester: A pályázat fedezi 3 évig a bérköltségek bizonyos
%-át.  A pályázatban 1,5 álláshely van megszabott feladatkörökkel. A jelenlegi
munkaszerződések megszüntetését javasolja.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  jelenleg  ott  dolgozókkal  mi  az
elképzelés?

Franzné Lakner Éva polgármester: A munkaviszonyuk megszüntetésre kerül. 0,5
álláshelyen  Szabóné  Hebők  Anikót,  1  álláshelyen  Simonné  Nógrádi  Máriát
kívánják alkalmazni.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Szabónénak  az  iskolában  0,5
álláshelye van.

Franzné Lakner Éva polgármester: Van 1 technikai álláshely is, amelyen Becze
Attilánét alkalmaznák. Ő most a Művelődési Házban takarít. A büfés és takarítói
feladatokat végezné ezen az álláshelyen.

Dr. Lovas László képviselő: Plusz költségként nem jelentkezik, támogatja.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  munkaszerződések  határozott
idejűek lesznek?

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Igen,  határozott  idejű  munkaszerződések
lesznek.
Javasolja, hogy a Képviselő-testület a határozat-tervezetet fogadja el. Javasolja
továbbá,  hogy  a  határozat-tervezet  egy  3.  ponttal  egészüljön  ki,  amelyben  a
technikai álláshelyről rendelkeznek.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

22/2011.(II.15.) öh.  H a t á r o z a t
Az Integrált Közösségi Szolgáltató Tér (IKSZT)
szakmai programjának megvalósításához szükséges 
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személyi feltételek biztosítása.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület)  az IKSZT  szakmai  programjának  megvalósításához
szükséges  személyi  feltételek  biztosítása  tárgyában  készült  előterjesztést
megtárgyalta és az alábbiak szerint határozott.

1./  A  Képviselő-testület  úgy  határozott,  hogy  az  IKSZT működtetését  2011.
március 01. naptól 1,5 Munka törvénykönyve hatálya alá tartozó álláshelyen 2
fő (1 fő teljes munkaidős, napi 8 órában foglalkoztatott és 1 fő részmunkaidős,
napi 4 órás foglalkoztatott) dolgozóval kívánja ellátni.

2./  A  Képviselő-testület  úgy  határozott,  hogy  a  910502  –  közművelődési
intézmények,  közösségi  színterek  működtetése  szakfeladaton  0,5  fő
közalkalmazotti  álláshelyet  és  ezzel  egyidejűleg  1  fő  közalkalmazott
jogviszonyát megszünteti 2011. március 01. nappal.

3./ A Képviselő-testület az előterjesztés alapján úgy határozott, hogy a 910502 –
közművelődési intézmények, közösségi színterek működtetése szakfeladaton 1
Munka törvénykönyve hatálya alá tartozó technikai álláshelyet ( egy fő teljes
munkaidős, napi 8 órában foglalkoztatott) hoz létre március 01. nappal.  

4./ A Képviselő-testület úgy határozott, hogy a döntésről az ügyben érintetteket
értesítse.  A Képviselő-testület  felkéri  a  polgármestert  a  munkajogi  feladatok
lebonyolítására.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

T i z e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

10./ Közszolgáltatáshoz kapcsolódó lakossági díjhátralék átvállalása.
       Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Miután  a  napirendi  ponttal  kapcsolatban
hozzászólás nem hangzott el, javasolja, hogy a Képviselő-testület a határozat-
tervezet alapján hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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23/2011.(II.15.) öh.  H a t á r o z a t
Közszolgáltatáshoz kapcsolódó lakossági 
díjhátralék átvállalása.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület)  megtárgyalta  a  Felső-Bácskai  Hulladékgazdálkodási  Kft.
által  megküldött  fizetési  felszólításban  foglaltakat  és  az  alábbiak  szerint
határozott.

1./ Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  nem vállalja át a
közszolgáltatóval  szemben  fennálló  2003.,  2004.,  2005.  évi  lakossági
díjhátralékot, mely 309.019.- Ft tőketartozást, illetve 36.563.- Ft kamattartozást
foglal magában.

2./  A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  Polgármestert,  hogy  az  ügyben
személyes egyeztetéseket folytasson a Kft. képviselőivel.

3./  A Képviselő-testület  kéri a Jegyzőt,  hogy a döntésről a Kft.-t  a  határozat
megküldésével értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester,
              Szép Katalin jegyző 

T i z e n e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

11./ Bejelentések.
       
a./ Petőfi és Kossuth utcák forgalmi rendjével kapcsolatos lakossági 
     kérelem.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester  

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Miután  a  napirendi  ponttal  kapcsolatban
hozzászólás nem hangzott el, javasolja, hogy a Képviselő-testület a határozat-
tervezet alapján hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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24/2011.(II.15.) öh.  H a t á r o z a t
Petőfi és Kossuth utcák forgalmi rendjével 
kapcsolatos lakossági kérelem.

A Képviselő-testület úgy döntött, hogy a Petőfi Sándor és a Kossuth Lajos utca
forgalmi  rendjének  megváltoztatása  tárgyában  benyújtott  lakossági  kérelmet
elutasítja, illetve a meglévő forgalmi rendet nem változtatja meg.

A döntésről az érintetteket írásban értesíteni kell.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

b./ Homokhátsági Regionális Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 
     Társulás társulási megállapodás elfogadása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester  
 
     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Miután  a  napirendi  ponttal  kapcsolatban
hozzászólás nem hangzott el, javasolja, hogy a Képviselő-testület a határozat-
tervezet alapján hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

25/2011.(II.15.) öh.  H a t á r o z a t
Homokhátsági Regionális Hulladékgazdálkodási 
Önkormányzati Társulás társulási megállapodás 
elfogadása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület)  megtárgyalta  a  „Homokhátsági  Regionális
Hulladékgazdálkodási  Önkormányzati  Társulás  társulási  megállapodás
elfogadása” tárgyú előterjesztést és a következő döntést hozza.

A Képviselő testület a társulási megállapodást az előterjesztés szerint változatlan
tartalommal  elfogadja  és  felhatalmazza  a  polgármestert  a  megállapodás
aláírására. 

Határidő: azonnal        
Felelős:   Franzné Lakner Éva polgármester           
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c./ Bontásból származó cserép és járdalap értékesítése. 
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Dr. Lovas László képviselő: Várható járdaépítés a Zalka utcában a legyártott
járdalapokból?

Franzné Lakner Éva polgármester: Kiszámolják,  hogy mennyi 1 m2 térkő, és
lehet vásárolni belőle.
 Javasolja,  hogy a  Képviselő-testület  a  határozat-tervezet  alapján  hozza  meg
határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

26/2011.(II.15.) öh.  H a t á r o z a t
Bontásból származó cserép és járdalap 
értékesítése.

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület)  a  Polgármester  előterjesztését  megtárgyalta  és  úgy
határozott, hogy a bontásból származó 17.500 db bontott cserepet bruttó 40.- Ft/
db  áron,  az  5.400  db  bontott  járdalapot  bruttó  100.-  Ft/db  áron  értékesíti  a
kunbajai lakosok részére.

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert az értékesítéssel kapcsolatos
feladatok lebonyolításával.

A Képviselő-testület  kéri  a  Polgármestert,  hogy az  értékesítés  befejeztével  a
Képviselő-testület részére adjon részletes tájékoztatást.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

T i z e n k e t t e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

12./ Egyebek.

Franzné Lakner Éva polgármester: A Bácsalmás Kistérségi Többcélú Társulás
Kunbajai  Tagintézményének  vezetője  kérelemmel  fordult  a  polgármesterhez,
melyben  kéri  a  Képviselő-testület  határozatát,  hogy  az  iskola  tanulóinak  az
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ingyenes  tankönyvellátását  tudja-e  biztosítani,  finanszírozni.  Ismertette  a
kérelmet.       
Javasolja, hogy biztosítsák az iskola tanulói részére az ingyen tankönyvet.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

27/2011.(II.15.) öh.  H a t á r o z a t
Tanulók tankönyvtámogatása

Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  a  BKTT  Általános
Iskolájának  Tagintézménye  (6435  Kunbaja,  Szabadság  tér  30.)  tanulóinak
tankönyvtámogatásába a 2011. évi tartalék terhére 60.000.- Ft, azaz: Hatvanezer
forint támogatást állapít meg.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Tájékoztatja  a  Képviselő-testület  tagjait,
hogy az elmúlt hét végén – nem hivatalosan – tudomására jutott, hogy Hajdúné
munkaügyi perében tárgyalás volt. Az ügyvéd nem tájékoztatta erről. Hajdúné 2
hete írásban fordult az önkormányzathoz, újból egyezkedni szeretne. 
Kérte  az  ügyvédet,  hogy  tájékoztassa  a  tárgyalás  időpontjáról,  de  nem
tájékoztatta.  Kezdeményezni  fogja,  hogy a  megbízási  szerződést  bontsák  fel.
Magas a díja és nem is kapnak megfelelő tájékoztatást. Ha ő nem is keresi az
ügyvédi  irodát,  nekik  kellene  az  önkormányzatot  keresni,  ha  tárgyalás,  vagy
egyéb esemény van. Minősíthetetlen, hogy nem kapnak megfelelő tájékoztatást.
Javasolni  fogja,  hogy  keressenek  másik  ügyvédet.  A  perben  még  nincs
eredmény. Írni fog a bíróságnak levelet, és kérni fogja a tárgyalási jegyzőkönyv
másolatát.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A jegyzőkönyvből minden kiderül.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A jegyzőkönyvet  a  Képviselő-testület  elé
fogja  hozni.  Érdeklődik  a  lehetőségekről.  Fizetünk  az  ügyvédi  irodának,  be
kellene vonniuk az önkormányzatot.

Dr. Lovas László képviselő: A falufórumon Hajdúné mondta, hogy tárgyalás
lesz.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Ha  megérkezik  a  jegyzőkönyv  a
bíróságtól,  a  Képviselő-testület  elé  terjesztik.  Hajdúné  Patocskai  Tibor
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alpolgármester  anyósa,  így  ellenérdekű  fél.  Véleménye,  hogy  a  Képviselő-
testület  ülésén  Patocskai  Tibor  ne  hallgassa  végig  az  elképzeléseiket.  Az
önkormányzatnak komoly pénzébe kerül ez a per.

Dr. Lovas László képviselő: Az orvosi rendelő takarításának megoldásához kér
segítséget.  Mindig volt  takarítónője, most  nincs.  Minden eszközt,  tisztítószert
biztosít, csak egy személy kellene, aki kitakarítaná a rendelőt, várót és nyitna-
zárna. Ez napi 1-2 órás elfoglaltság lenne.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Végiggondoljuk,  biztos  találunk  közös
megoldást.

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
1130 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szép Katalin
       polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítő:

Dr. Lovas László
képviselő
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